
 

ZAPISNIK 

sa 25. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 18. rujna 2015. godine, 
s početkom u 9.00sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI vijećnici: Ljubo Jurica, Ivan Čučević, Stjepan Jurica, Margaret Hropić, Anita 
Jančić Lešić, Tonči Grgurević, Ivan Ivelja i Tonći Šarić 

ODSUTNI: Annette Mufić Trojković 

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić, načelnik, Marčelino Simić, zamjenik načelnika, Ivana 
Marčeta Frlan, pročelnica u JUO, Ivan Čihoratić, viši stručni suradnik II, Anita Lešić, referent 
za proračun i financije, Lučijano Sangaleti, direktor Komunalca d.o.o., Zdenko Barbić, Ivica 
Škratulja, Jelena Šutić. 

Predsjednik Ljubo Jurica je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici 
nazočno osam vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati pa je predložio sljedeći  

  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice OVL, 
2. Izvršenje Proračuna od 01.01. – 30.06.2015. 
3. Izmjene i dopune Proračuna za 2015. godinu, 
4. Prijedlog Ugovora Hrvatske šume d.o.o. i Komunalac d.o.o., 
5. Zahtjevi grañana, 
6. Odluka o pristupanju u Interreg Med – projekt 
7. Vijećnička pitanja. 

Ovako predloženi dnevni red jednoglasno je u s v o j e n. 

RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 24. SJEDNICE 

Predsjednik je dao na glasovanje zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća. Stjepan Jurica je 
imao primjedbu na zapisnik jer je u njemu navedeno da je sudjelovao na sjednici, što je 
netočno. Vijećnik Ivan Čućević je dao primjedbu da u zapisniku nije zabilježena njegova 
primjedba sa prošle sjednice vijeća, a vezana za razliku izmeñu koncesije i koncesijskog 
odobrenja. 

Zapisnik sa 24. sjednice NIJE USVOJEN. 

TOČKA 2. IZVRŠENJE PRORAČUNA OD 01.01. – 30.06.2015. g.  
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Na temelju Zakona o proračunu i Pravilnika o proračunskom izvještavanju napravljen je 
polugodišnji izvještaj o izvršenju  Proračuna Općine Lastovo za 2015. godinu. Izvještaj se 
sastoji od općeg i posebnog dijela. 

 U općem dijelu iskazani su podaci po ekonomskoj klasifikaciji i prikazani su podaci o 
izvršenju od siječnja do lipnja 2014. godine, planu za 2015. godinu, te izvršenje za prvih 6 
mjeseci ove godine, te postoci izvršenja ove godine u odnosu na prošlu i u odnosu na plana 
proračuna za ovu godinu. 

U posebnom dijelu izvještaja prikazani su podaci po programskoj, funkcijskoj i ekonomskoj 
klasifikaciji, sa podacima o planiranom za 2015. godinu i izvršenom za prvih 6 mjeseci ove 
godine, te sa postotkom izvršenja. 

U izvješću je i obrazloženje prihoda i rashoda.  

STJEPAN JURICA: Izvršenje je na prihodnoj strani dosta nisko, zašto? 

ANITA LEŠIĆ: Neke pomoći nisu još izvršene, a kako su to veliki iznosi, njihovo ne 
izvršenje bitno smanjuje ukupni postotak izvršenja prihoda. Napominjem da je ovo izvršenje 
za prvih šest mjeseci, dakle do 30. lipnja, a nakon tog datuma do danas se je stanje 
promijenilo što će biti tema kod Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Lastovo 
za 2015. 

IVAN ČUČEVIĆ: Na što se odnose naknade troškova zaposlenima? 

ANITA LEŠIĆ: U naknade troškova zaposlenima spadaju dnevnice i troškovi prijevoza za 
službena putovanja, prijevoz na posao. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ:  Rashodi za nabavu dugotrajne imovine su izvršeni u niskom 
postotku. 

ANITA LEŠIĆ: To se odnosi najvećim dijelom na sanaciju deponija smeća. U Proračunu za 
2015. godinu to je planirano na kontu 42, a kako se ta investicija vodi preko Komunalca bilo 
je potrebno promijeniti na konto 38 /kapitalne pomoći/, jer se sredstva dostavljaju 
Komunalcu, a ne izvoñaču radova. To će biti vidljivo u Odluci o izmjenama i dopunama 
Proračuna.  

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Na što se odnose prihodi od prodaje imovine? 

ANITA LEŠIĆ: Radi se o prodaji zemljišta. Ovo je izvještaj do 30.06., pa je samo to vidljivo. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“, jednim 
glasom „protiv“ i jednim glasom „suzdržan“ donesen slijedeći  

Z a k lj u č a k  

Usvaja se izvršenje proračuna za razdoblje od 01.01 – 30.06. 2015.g. 

TOČKA 3. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA ZA 20015. GODINU 
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ANITA LEŠIĆ: Prijedlog odluke o Izmjenama i dopunama proračuna za 2015. godinu dobili 
ste u materijalima. Potreba za Izmjenama i dopunama je radi nekih novih investicija i nekih 
manjih usklañenja u planu Proračuna. Ukratko ću obrazložiti bitnije izmjene. 

Bitne  izmjene su u području plaća JUO-a, jer nisu planirana sredstva za doprinose 
pripravnika, niti radnika koji su zaposleni preko mjere Zavoda za zapošljavanje „javni 
radovi“. Ovo povećanje rashoda nije na teret prihoda Općine Lastovo, nego smo za to dobili 
sredstva od Zavoda za zapošljavanje, odnosno Proračuna RH, tako da je izmjena na rashodnoj 
strani, ali i na prihodnoj strani u ostalim prihodima. 

U programu Komunalnih usluga i održavanja imovine dodaje se investicijsko održavanje 
stanova i poslovnih prostora  u vlasništvu Općine Lastovo. 

Uvode se nove stavke u Programu komunalne infrastrukture: Prostorno planska 
dokumentacija. 

Povećava se projekt Trg lastovskog poklada za iznos sredstava koja smo već dobili od 
Ministarstva turizma, radi se o 500.000,00 kn. 

Povećava se projekt „Šetnice Pasadur, Zaklopatica i Za Barje“, a prema Ugovoru sklopljenom 
sa Ministarstvom Regionalnog razvoja. 

Investicija  Vodovod Skrivena Luka se umanjuje za iznos koji će Ministarstvo regionalnog 
razvoja plaćati direktno izvoñaču radova, dakle neće se plaćati iz Proračuna Općine Lastovo. 

Kao nove investicije planiraju se: izgradnja stepeništa na grañevinskom zemljištu, 
Infrastruktura do zone UP T3, Cesta donja-luka do Gornja Luka.  

U Programskoj djelatnosti kulture smanjuje se projekt ureñenja Kneževog dvora na iznos koji 
će biti utrošen ove godine, uvodi se novi projekt izgradnje Ljetnog kina. 

U Programu socijalne skrbi se umanjuje iznos u projektu Doma umirovljenika. 

IVAN ČUČEVIĆ: Koji su to prihodi od pomoći i na koje se investicije odnose? 

ANITA LEŠIĆ: U Proračunu su planirani prihodi od Kapitalnih pomoći iz proračuna RH, 
odnosno raznih Ministarstava i Fondova. Ti prihodi nisu pojedinačno navedeni već u jednom 
iznosu na kontu 63. 

Iz tih prihoda se trebaju financirati  investicije odnosno projekti kao što su: Projekt odvodnje 
otpadnih voda, Deponij smeća, Trg Lastovskog poklada, Šetnice Pasadur i Zaklopatica, 
Vodovod Skrivena Luka, Dom umirovljenika.   

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“ i sa dva glasa 
„suzdržan“ donesen slijedeći 

Z a k lj u č a k  

Prihvaća se Odluka o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Lastovo za 2015. godinu 
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TOČKA 4. PRIJEDLOG UGOVORA HRVATSKE ŠUME D.O.O. I KOMUNALAC  

D.O.O. 

LEO KATIĆ: Dostavili smo Vam prijedlog ugovora izmeñu Hrvatskih šuma i Komunalaca 
d.o.o., za što predlažem da Općinsko vijeće donese suglasnost na potpis navedenog ugovora.  

Kao što vam je poznato Hrvatske šume su tužile Komunalac na Općinskom sudu u Korčuli i 
Trgovačkom sudu u Dubrovniku, za naknadu štete u iznosu cca milijun kuna, a sa 
obračunatim zateznim kamatama iznos bi se po obračunu popeo na milijun i pet tisuća kuna. 
Prihvaćanjem ovakvog ugovora, Hrvatske šume bi na gore navedene tužbene zahtjeve dale 
Izjavu o vansudskoj nagodbi čime bi prestali sudski sporovi. Navedenim ugovorom 
Komunalac d.o.o. preuzima velike obveze koje se odnose na realizaciju Programa održavanja 
šumskih putova i Programa izgradnje novih šumskih putova, a Hrvatske šume se obvezuju 
darovati poduzeću Komunalac d.o.o. tehničko sredstvo za rad.  

LUČIANO SANGALETI: Dugo se je pregovaralo sa Hrvatskim šumama jer nam cilj 
zaustaviti daljnje tužakanje što iziskuje daljnje troškove financijskih sredstava, te smatram da 
je ovakav Ugovor nužnost, a i daje nam mogućnost daljnjih radova na održavanju šumskih 
putova i izgradnju novih. 

IVAN ČUĆEVIĆ: Ne prihvaćam ovakav prijedlog te smatram da je Općinska vlast trebala 
riješiti problem, koliko znam, kao što ste i sami rekli da imate političke veze, premijer 
Milanović je bio tri puta na Lastovu i da bi on trebao djelovati na Ministra poljoprivrede da 
on „pritisne“ sudstvo da se riješi tužba u korist Komunalca i da je Općinska vlast trebala 
riješiti problem političkim vezama, na način da se otpišu potraživanja prema Komunalcu. Što 
ste radili od 2007.g. kroz 2008. g. Kada je došlo do navedenih tužbi, zašto Vi to niste riješili? 

MARGARET HROPIĆ: Ne razumijem zašto se toliko pruža otpora prema rješenjima koja se 
nude „nagodbom“ u svrhu izlaska iz nametnute nam tužbe koja je proizašla od ranije, do koje 
možda nije trebalo ni doći. Rješenjem koje nudi nagodba imamo obveze koje moramo 
izvršavati. Smatram da na ovom otoku imamo još nezaposlenih, bilo bi dobro da su 
protupožarni putovi održavani i prohodni. U svemu vidite negativnosti, izražavate 
nezadovoljstvo na jedan čudan način, možda bi trebale naše rasprave biti u smjeru razvoja 
ovog otoka, a ne da nas vraćaju u prošlost. Volje i želje za rad se ima, te se u tome smjeru 
trebaju gledati i pomaci, raspravljati na kulturni način. 

LEO KATIĆ: Političke veze ne smiju zaustavljati sudske procese i mijenjati zakon. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Sramota. To ti radiš...  

TONČI GRGUREVIĆ: Općinska vlast od tada je kriva što nije prihvatila naknadu štete od 
strane Hrvatskih šuma, tada sam radio u Hrvatskim šumama, moja lugarska izvješća su bila 
važna  i to mi je vrlo dobro poznato, i zbog toga smo danas došli do ovoga i imamo 
posljedice. 
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 Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“, jednim 
glasom „protiv“ i jednim glasom „suzdržan“ donesen slijedeći  

 

Z a k lj u č a k 

Prihvaća se prijedlog Ugovora izmeñu Hrvatskih šuma i Komunalca d.o.o. 

Vijećnik Stjepan Jurica je napustio sjednicu. 

TOČKA 5. ZAHTJEVI GRAĐANA 

TOČKA 5.1. ZAHTJEV DARKA BOROVINE ZA OBROČNU OTPLATU 
KOMUNALNOG DOPRINOSA 

IVANA MARČETA FRLAN: Darko Borovina predao je molbu za odobrenjem obročne 
otplate komunalnog doprinosa na 24 rate, no s obzirom da smo i drugima s istom molbom 
odobrili plaćanje duga na 12 rata, smatram da bi i njemu trebali odobriti obročne otplate 
komunalnog doprinosa na 12 rata. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći  

Z a k l j u č a k 

Odobrava se Darku Borovini obročna otplata komunalnog doprinosa na 12 mjeseci. 

TOČKA 5.2. ZAHTJEV IVANA ŠKRATULJE ZA IZUZIMANJE DIJELA ZEMLJE 
IZ JAVNOG DOBRA 

IVAN ČIHORATIĆ:  Imamo zamolbu Ivana Škratulje kojom traži izuzimanje dijela čestice 
zemlje 13068/76  K.O. Lastovo, površine 100 m2, od javnog dobra. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

O D L U K A  

1. Izuzima se iz javnog dobra dio čest.zem. 13068/76 K.O. Lastovo, uz cestovni put u 
površini od 100 m2. 

2. Status  javnog dobra u općoj uporabi se ukida s obzirom da ista nije u funkciji cesta, a 
navedena površina je prodana Ivanu Škratulji iza njegove čestice zemlje 13068/90. 

3. Navedeni dio č.zem.  13068/76 od 100 m2 je zemljište izmeñu ceste i čestice zemlje 
13068/95. 

4. Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Općine 
Lastovo.  

TOČKA 5.3. ZAHTJEV DANIELE RIZVANOVIĆ ZA IZUZIMANJE DIJELA 
ZEMLJE IZ JAVNOG DOBRA 
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IVO ČIHORATIĆ: Daniela Rizvanović je predala molbu u kojoj traži izuzimanje dijela 
zemlje, č.zem 13068/75, površine 118 m2, od javnog dobra radi uknjižbe. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

  

O D L U K A  

1. Izuzima se iz javnog dobra dio č.zem. 13068/75 K.O. Lasstovo, uz cestovni put u 
površini od 118 m2. 

2. Status javnog dobra u općoj uporabi se ukida s obzirom da ista nije u funkciji cesta, a 
navedena površina je prodana Danieli Rizvanović. 

3. Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Općine 
Lastovo.  

TOČKA 5.4. ZAMOLBA RUDOLFA PEJŠE ZA DOKUP ZEMLJIŠTA 

  

IVAN ČIHORATIĆ: Rudolf Pejša je kupio kuću u Lučici i sada bi htio još dokupiti 140 m2  
zemlje iza svoje kuće. 

Nakon kraće rasprave, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

Z a k l j u č a k  

Ne može se udovoljiti zahtjevu stranke Rudolfa Pejše, jer zemlja koju on želi dokupiti nije 
vlasništvo Općine Lastovo. Dokup zemlje će biti moguć kada se riješe imovinsko pravni 
odnosi sa Državom Hrvatskom. 

Vijećnica Anita Jančić Lešić je predložila plan nužnih putova u Lučici. 

Vijećnici su prijedlog usvojili  jednoglasno.  

TOČKA 6. ODLUKA O PRISTUPANJU U INTERREG MED 

IVANA MARČETA FRLAN: Dakle, Interreg MED je transnacionalni kooperacijski program 
koji uključuje 13 zemalja sjevernog Mediterana. Transnacionalnost projekta omogućuje 
prevladavanje izazova izvan nacionalnih granica, kao što su energetska učinkovitost, zaštita 
kulturnih i prirodnih resursa i osnaživanje inovativnih rješenja. 

Nakon kraće rasprave i obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno 
donesena slijedeća  

O D L U K A 

Prihvaća se pristupanje u Interreg Med i Program MED-a. 

TOČKA 7. VJEČNIĆKA PITANJA 
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TONĆI GRGUREVIĆ: Zašto nema zastave na Forteci? Smatram načelnika općine i 
predsjednika općinskog vijeća odgovornim. 

LEO KATIĆ: Još prije ljeta došlo je do kvara na mehanizmu za podizanje zastave koji se je  
raspao i popravak nije moguć. Vezano za to razgovarali smo sa gosp. Petrom Grgurevićem 
koji ga je i napravio i sa gosp. Željkom Barbićem, meñutim popravak istoga nije izvediv,  te 
smo primorani kupiti novi mehanizam.   

Dovršeno u  11.00 sati.  

Zapisnik napisala                                                                                      Predsjednik 

Gordana Šutić                                                                                           Ljubo Jurica 

 


